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 AKADEMICKÝ SENÁT 

 

ZÁPIS č. 108 

ze zasedání konaného dne 25. června 2009 

Přítomni:  

Martin Habčák, doc. PhDr. Vít Hloušek, Ph.D., Jan Martinek, Mgr. Michal Pink, Ph.D., JUDr. 

Mgr. Ivo Pospíšil, Ph.D., Mgr. Jakub Procházka, Bc. Alexandr Průša, Klára Slivoňová, PhDr. 

Iva Šmídová, Ph.D., PhDr. Martin Vaculík, Ph.D., PhDr. Michal Vašečka, Ph.D. 

 

Host: 

 Doc. PhDr. Jan Holzer, Ph.D. 

 

Program jednání: 

 

1. Vyjádření k informaci o přijímacím řízení. 

 

Průběh jednání: 

 

Proděkan Holzer seznámil AS FSS MU s materiálem „Informace o studiu a o přijímacím řízení 

ke studiu na Fakultě sociálních studií v akademickém roce 2010/2011.“ Byly vzneseny 

následující dotazy: 

 

1) Jakub Procházka: není jasné, jakou přijímací zkoušku vykonávají studenti cizí státní 

příslušnosti hlásící se na FSS. 

 

Odpověď proděkana Holzera: Uchazeči, kteří nematurovali na české nebo slovenské střední 

škole, absolvují testy pro cizince zaměřené na jejich znalosti ze základů sociálních věd 

v rozsahu středoškolské výuky, a to přímo na FSS.. Jedná se o postup, který není v rozporu 

s VŠ zákonem. 

 



-  - 

2) Martin Vaculík: materiál uvádí, že nutnou podmínkou je bakalářský diplom, jak je to však 

s uchazeči, kteří mají ukončeno magisterské případně jiné VŠ studium. Materiál by bylo 

vhodné v tomto bodě přeformulovat. 

 

Odpověď proděkana Holzera: Případná poznámka, nabízí se formulace: „Nutnou podmínkou 

pro přijetí do navazujícího magisterského studia je bakalářský (magisterský, inženýrský) 

diplom a úspěšné vykonání přijímací zkoušky.“ Lze nahradit. 

 

3) Ivo Pospíšil: Proč je administrativní poplatek jak u bakalářského, tak magisterského studia  

stanoven stejnou částkou 270 Kč?  

 

Odpověď proděkana Holzera: částku standardně navrhuje tajemník, prochází vedením a také 

senátem (a i letos byla AS schválena, takže se s ní již hýbat nemůže). Obecně pak je faktem, 

že náklady za přijímací řízení do bc. vs. mgr. studia jsou odlišné. Souhlasím s námitkou a 

doporučím vedení na další ak. rok, aby se tyto dvě částky „rozešly“. 

 

4) Jan Martinek: Zajímalo by mne, jakým způsobem jsou vytvářeny popisy jednotlivých oborů 

v sekci 4, jelikož jsou velmi rozmanité v tom, co zmiňují. 

 

Odpověď proděkana Holzera: Popisy jednotlivých oborů byly sepsány pro první verzi tohoto 

materiálu pár let dozadu a od té doby se mění pouze na základě intervence a aktivního zájmu 

příslušného oboru. 

 

Hlasování o usnesení: 10 pro, 0 proti, 1 zdrželi se hlasování 

 

Usnesení: 

2009-06-25/1 

 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity souhlasí 

s materiálem „Informace o studiu a o přijímacím řízení ke studiu na Fakultě sociálních 

studií v akademickém roce 2010/2011“. 
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.......................................................            ....................................................... 

doc. PhDr. Vít Hloušek, Ph.D.     JUDr. Mgr. Ivo Pospíšil, Ph.D. 

předseda senátu       místopředseda senátu 

 

 

 

zapsal: Vít Hloušek 


